

1 INFORMATION ON THE DEVELOPMENT, JONES HIVE 發展項目，雋琚的資料

Name of the street and the street number No.8 Jones Street	街道名稱及門牌號數 重士街8號
Total number of storeys 37 storeys (excluding roof)	樓層總數 37層(不包括天台)
Floor numbering G/F, 1/F-3/F, 5/F-12/F, 15/F-23/F, 25/F-33/F & 35/F-41/F	樓層號數 地下、1樓至3樓、5樓至12樓、15樓至23樓、25樓至33樓及35樓至41樓
Omitted floor numbers 4/F, 13/F, 14/F, 24/F and 34/F are omitted	被略去的樓層號數 不設4樓、13樓、14樓、24樓及34樓
Refuge floor Located at 17/F	庇護層 設於17樓

2 INFORMATION ON VENDOR AND OTHERS INVOLVED IN THE DEVELOPMENT 賣方及有參與發展項目的其他人的資料

Vendors Golden Sharp Limited and City Castle Limited (both also as the owners and whose holding companies are Henderson Development Limited, Henderson Land Development Company Limited, Mightymark Investment Limited, Good Time Limited and Broadwin Int'l Limited); and Keep New Investment Limited (also as the owner and whose holding companies are Ko Bee Limited, Soundwill Holdings Limited, Soundwill (BVI) Limited and Elite Allied Limited)	賣方 銳金有限公司及宇堡有限公司(亦為擁有人及其控權公司皆為恒基兆業有限公司、恒基兆業地產有限公司、謙耀置業有限公司、Good Time Limited及Broadwin Int'l Limited); 及 保新投資有限公司(亦為擁有人及其控權公司為Ko Bee Limited、金朝陽集團有限公司、Soundwill (BVI) Limited 及 Elite Allied Limited)
Authorized person for the development Mr. Lai Siu Kin Rembert of Lu Tang Lai Architects Ltd. (Mr. Lai Siu Kin Rembert is a director of Lu Tang Lai Architects Ltd.)	認可人士 呂鄧黎建築師有限公司的黎紹堅先生 (黎紹堅先生為呂鄧黎建築師有限公司的董事)
Building contractor Lidell Construction Company, Limited	承建商 立德建築有限公司
Vendor's solicitors Lo & Lo	賣方代表律師 羅文錦律師樓
Authorized institution that has made a loan, or has undertaken to provide finance, for the construction of the development Not Applicable	已為發展項目的建造提供貸款或已承諾為該項建造提供融資的認可機構 不適用
Any other person who has made a loan for the construction of the development Henderson Real Estate Agency Limited, Soundwill Management Company Limited and Elite Allied Limited	已為發展項目的建造提供貸款的任何其他人 恒基兆業地產代理有限公司、 金朝陽行政管理有限公司及 Elite Allied Limited